
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 10. října 2022 

 
Přítomni: Mgr. Libor Koudela, Ph.D., Ing. Jan Fuka, Ph.D., JUDr. Martin 

Šmíd, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., PaedDr. 
Alexandr Šenec, RNDr. Ing. Oldřich Horák, Ph.D., prof. Ing. Petr 
Hájek, Ph.D., Ing. Irena Honková, Ph.D., Ing. Hana Jonášová, Ph.D., 
Bc. Patricie-Anna Reitzová, Bc. Vladimír Uhnavý 

 
Omluveni: -  
 
Hosté:  doc. Ing. Hana Kopáčková, Ph.D., doc. Ing. Viktor Prokop, Ph.D. 
 
Na začátku přítomno 13 z 15 senátorů (2 místa senátorů jsou neobsazena). 
AS FES je usnášeníschopný.  
 
Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána  3. října 2022 
Materiály k projednání na zasedání rozeslány 3. října 2022 
 
Program: 

1. Schválení programu zasedání. 
2. Informace o činnosti předsednictva. 
3. Vyhlášení voleb do Akademického senátu FES. 
4. Vyhlášení voleb zástupců FES do Akademického senátu UPCE. 
5. Projednání akreditace nových studijních programů. 
6. Různé. 

 
 
Předseda AS FES Dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. Na úvod 
informoval senátory o změnách v obsazení senátu – v důsledku ukončení studia 
zanikl mandát třem studentským senátorům. Současně představil nového 
studentského senátora, kterým je Bc. Vladimír Uhnavý. Zbylá místa studentských 
senátorů se nepodařilo z řad náhradníků obsadit. Vzhledem k tomu, že k uvolnění 
míst senátorů došlo v posledních 9 měsících volebního období senátu, nemusejí 
se konat doplňující volby (čl. 7 odst. 3 VŘ FES). 
Po zahájení Dr. Šmíd ověřil účast přítomných senátorů. 
 
1. Schválení programu zasedání 

Dr. Šmíd stručně představil navržený program zasedání. K programu neměl nikdo 
žádné připomínky. 
 
Poté proběhlo hlasování. 



Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
schvaluje program zasedání v předloženém znění. 
Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
2. Informace o činnosti předsednictva 

Dr. Šmíd informoval senát o schůzce předsednictva dne 26. září 2022, na které 
byly domluveny podrobnosti a příprava voleb do AS FES a AS UPCE na 
následující volební období. 
 
3. Vyhlášení voleb do Akademického senátu FES 

Dr. Šmíd představil předkládaný bod. Předsednictvo AS FES vyhlašuje volby 
nejpozději dva měsíce před skončením volebního období senátu. Předsednictvo 
AS FES proto vyhlašuje volby do AS FES na termín 28. 11. 2022 až 30. 11. 2022. 
AS FES v této souvislosti rozhoduje o způsobu voleb (zda proběhnou listinným, 
nebo elektronickým způsobem) a volí volební komisi. Vzhledem 
k elektronickému způsobu voleb není třeba určovat místo konání voleb. 
Dále proběhla diskuse. Dr. Jonášová se ptala na systém pro elektronické volby. 
Dr. Šmíd odpověděl, že systém je již na univerzitě provozován a volby tímto 
způsobem již proběhly na jiných fakultách. Následně proběhla diskuse ohledně 
možné propagace voleb zejména mezi studenty, v které vystoupili Dr. Jonášová, 
Dr. Mandys, Dr. Fzka, Dr. Šmíd a Bc.Reitzová. 
Dr. Šmíd dále zmínil možnost uspořádání předvolebního shromáždění, zejména 
za účelem propagace a vysvětlení elektronického způsobu volby. 
 
Poté proběhlo hlasování o jednotlivých navržených členech volební komise. 
Výsledky hlasování o členech volební komise: 
Ing. et Ing. Barbora Zemanová, Ph.D. 13 hlasů PRO 

Mgr. Pavla Jindrová, Ph.D. 13 hlasů PRO 

Bc. Markéta Klapalová 12 hlasů PRO 

 
 
Poté proběhlo hlasování o usnesení. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
souhlasí s vyhlášením voleb do Akademického senátu Fakulty ekonomicko-
správní Univerzity Pardubice na termín 28. 11. 2022 až 30. 11. 2022 a rozhoduje, 
že volby proběhnou elektronickým způsobem. Akademický senát Fakulty 
ekonomicko-správní Univerzity Pardubice zvolil pro tyto volby volební komisi 
ve složení: 
Ing. et Ing. Barbora Zemanová, Ph.D. 
Mgr. Pavla Jindrová, Ph.D. 
Bc. Markéta Klapalová 



Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
4. Vyhlášení voleb zástupců FES do Akademického senátu UPCE 

Dr. Šmíd představil předkládaný bod. AS UPCE vyhlásil volby na termín 28. 11. 
až 9. 12. 2022. Povinností fakultních senátů je vyhlásit konkrétní termín voleb do 
AS UPCE v jednotlivých volebních celcích. Předsednictvo AS FES proto 
navrhuje stejný termín jako pro volby do AS FES, tedy 28. 11. 2022 až 30. 11. 
2022. AS FES musí v této souvislosti rozhodnout také o způsobu voleb; 
předsednictvo AS FES opět navrhuje, aby volby proběhly elektronickým 
způsobem. Vzhledem k elektronické formě není třeba určovat místo konání voleb. 
Volby v rámci FES bude řídit dílčí volební komise, kterou dle VŘ UPCE jmenuje 
předsednictvo AS FES. Předsednictvo proto jmenuje dílčí volební komisi ve 
stejném složení, jako je složení volební komise pro volby do AS FES, tedy: 
Ing. et Ing. Barbora Zemanová, Ph.D. 
Mgr. Pavla Jindrová, Ph.D. 
Bc. Markéta Klapalová. 
K bodu neproběhla další diskuse. 
 
Poté proběhlo hlasování o usnesení. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
vyhlašuje termín voleb do Akademického senátu Univerzity Pardubice v rámci 
volebního celku Fakulty ekonomicko-správní na 28. 11. 2022 až 30. 11. 2022 a 
rozhoduje, že volby proběhnou elektronickým způsobem. 
Současně Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
souhlasí se jmenováním dílčí volební komise pro tyto volby ve složení: 
Ing. et Ing. Barbora Zemanová, Ph.D. 
Mgr. Pavla Jindrová, Ph.D. 
Bc. Markéta Klapalová 
Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
5. Projednání akreditace nových studijních programů 

Proděkanka doc. Kopáčková představila předkládané dokumenty. Jedná se o 
akreditaci dvou nových studijních programů: 
Ekonomika a management sportovních organizací: Jde o program, který by měl 
nahradit současnou specializaci Ekonomika regionálního sportu v rámci 
studijního programu Hospodářská politika a veřejná správa. Nový studijní 
program by měl být koncipován jako profesní. Garantem studijního programu je 
navržen doc. Ing. Viktor Prokop, Ph.D. 
Aplikovaná informatika – specializace Data science pro business: Jde o navazující 
studijní program; jehož cílem je vzdělávání vysoce kvalifikovaných odborníků 



v oblasti data science. Program by měl nabídnout možnost navazujícího studia 
zejména pro absolventy bakalářského studijního programu Aplikovaná 
informatika (Digitální podnikání, Multimédia ve firemní praxi). Garantem 
studijního programu je navržen prof. Ing. Petr Hájek, Ph.D. 
Dále proběhla diskuse. Dr. Šmíd položil otázku, zda je součástí programu 
Ekonomika a management sportovních organizací také bakalářská práce, když se 
jedná o profesní studijní program. Doc. Kopáčková odpověděla, že ano; doc. 
Prokop doplnil, že práce by měla být více prakticky orientovaná než v jiných 
programech. 
 
Poté proběhlo hlasování o usneseních: 
Usnesení č. 1: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity 
Pardubice projednal návrh akreditovat nový bakalářský profesní studijní program 
Ekonomika a management sportovních organizací v předloženém znění. 
Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
Usnesení č. 2: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity 
Pardubice projednal návrh akreditovat nový studijní program AI – specializace 
Data science pro business v navazujícím stupni studia v předloženém znění. 
Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
6. Různé 

Bc. Uhnavý otevřel v návaznosti na diskusi o parkování, která proběhla na AS 
UPCE 4. 10., otázku vybudování zastřešených parkovacích míst v kampusu (v 
současnosti jsou k dispozici jen pod tělocvičnou). Zastřešení by bylo vhodné 
zejména jako ochrana proti nepřízni počasí. Dr. Šmíd zmínil možnost obrátit se 
v této věci písemným dotazem na vedení univerzity přes AS UPCE. V diskusi 
dále vystoupili Dr. Jonášová, Dr. Mandys a Dr. Fuka. Výsledkem diskuse byl 
návrh usnesení, které doporučuje vedení fakulty v této věci iniciovat řešení. 
 
Poté proběhlo hlasování o usnesení: 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
doporučuje vedení fakulty iniciovat řešení otázky vybudování zastřešených 
parkovacích míst pro handicapované v kampusu. 
Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
Bc. Klapalová dále zmínila problém s nedostatkem možností ohřátí vlastního jídla 
v prostorách kampusu. K dispozici je jedna mikrovlnná trouba naproti bistru na 
budově EB, kde se v době oběda často tvoří fronty. Mikrovlnná trouba v menze 



nesmí být použitá k ohřevu vlastního jídla. Otázala se proto, zda by nebylo možné 
rozšířit možnosti ohřevu jídel v prostorách fakulty. V diskusi dále vystoupili Dr. 
Jonášová a Dr. Mandys. Na základě diskuse bylo navrženo usnesení. 
 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
doporučuje vedení fakulty iniciovat rozšíření možností ohřevu vlastního jídla pro 
studenty v prostorách kampusu. 
Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
Bc. Reitzová dále zmínila organizaci SRUPa a vhodnost větší propagace její 
činnosti, např. formou krátkého vystoupení v rámci přednášek. Dr. Mandys a Dr. 
Šmíd nabídli v této věci součinnost. 
 
Dr. Šmíd zmínil, že dnešní zasedání AS FES bylo pravděpodobně posledním před 
koncem volebního období. Proto poděkoval všem senátorům za součinnost 
v průběhu celého volebního období a ukončil zasedání AS FES. 
 
V Pardubicích, 11. října 2022 
 
       JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 
       předseda AS FES 


